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ОТГОВОР НА ПИТАНЕ 
ОТ

АНГЕЛ СЛАВОВ -  ЗАМЕСТНИК - КМЕТ 
«ОБЩЕСТВЕН РЕД И СИГУРНОСТ»

УВАЖАЕМИ ГОСПОЖИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВТНИЦИ,

Във връзка с Ваше питане № 24X11 -  3/16.01.2024 г. на Общински съвет -  Пловдив 
и вх. № 24ОБС-5/17.01.2024 г. на Община Пловдив и на основание чл.84, ал. 1 от 
Правилника за организацията и дейността на Пловдивски общински съвет, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация Ви уведомявам:

По въпуос 1: Какви мерки са предприети след вандалския акт върху скалите 
на Младежкия хълм?

Екипи на ОП „Чистота“ своевременно заличиха новопоявилите се драсканици по 
скалите на „Младежки хълм“. За почистване на скалите са използвали пясъкоструйка и 
нашарената скулптура е пребоядисана.

По въпуос 2: Налично ли е видеонаблюдение на тепетата и разглежда ли се 
разширяване на обхвата му с цел защита и възможност за идентификация и



санкциониране на извършителите на такива прояви?
Към настоящия момент има изградено видеонаблюдение само на хълм 

„Бунарджик“.
По въпрос 3: Как се осигурява охраната на тепетата в града и има ли промени 

в процедурите след поредната вандалска проява?
Автопатрулите на ОП „Общинска охрана“ правят периодични обходи в районите 

на Младежки хълм и Сахат тепе, като следят за спазване на обществен ред, неправилно 
паркирали автомобили и вандалски прояви от всякакъв тип.

По въпрос 4: Има ли плануван бюджет и график за периодично почистване на 
скалите от графити?

Разходите за извършване на дейности по почистване на графити са от общия 
бюджет на ОП „Чистота“ за поддържане чистотата в града. График за почистване на 
графити няма, почистване се извършва веднага след подаден сигнал от граждани, медии 
или институции.

По въпрос 5: Как се противопоставя превантивно Община Пловдив на 
символите на омраза и агресия и какви специфични мерки се предприемат за 
премахването на изрисувани такива в града?

Изграждането на модерно видеонаблюдение в района на тепетата ще допринесе 
значително за ограничаване на недобросъвестни действия.

Екипите на ОП “Чистота“ предприемат незабавни действия за почистване на 
изрисувани обекти.

С уважение,

АНГЕЛ СЛАВОВ
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